
Protokoll! 

Hej  
 
Här kommer lite info om kommande fotbollssäsong samt lite info från fotbollsupptaktsmötet den    
2:e februari. 

 
Upptaktsmötet var uppdelat på två delar. 
Först en information från fotbollssektionen och sedan en information om vår kommande säsong. 
 
Kortfattad Information från sektionen. 
 

Fotbollen ska sälja klubbrabatten och Newbody senare i höst. 
 

 
För att vi ska få spela matcher i år så ställer sektionen krav på lagen: 

 

Klara punkter 

Vi ska finnas på laget.se  

Vi måste bidra med en person till sektionsarbetet. Vi har i år erbjudit oss att fortsätta med 
ansvaret för 9-11lagen. Vi har inte fått det bekräftat av sektionen. Göran Hansson har 
erbjudit sig att ta den rollen i år. 

Kioskansvarig. Sindre Kjaer (Oskars pappa).   

Vi ska arbeta på bilbingon. Kiosk-ansvarig delar ut arbetspass.  

Vi måste bidra med en domare som kan döma 9-manna och uppåt. Björn Mattson kan ställa     
upp om vi det inte är någon annan som vill domma. 

 

Vi måste arbeta på midsommardagen på Björkvallen. Vi har blivit tilldelade ett kioskpass under 
dagen. Om ingen tar passet frivilligt så kommer det att lottas ut. Kontakta Sindre för mer info. 

Alla spelare måste vara medlemmar i SK IRON. 

Alla spelare måste betala en spelaravgift. Spelar avgiften är i år 500kr 

Anna kommer ut med info om när den ska vara betald! 

 

Vi har bestämt att de föräldrar som engagerar sig i laget ska få färre arbetspass i kiosken och på 
bilbingon.  

 

Viktiga datum: 

 

22/3 10-16 Domarutbildning, I år får P00 & F00 börja döma. För de som inte kan den 22 så 
kommer det att vara en domarutbildning i Bälinge, datum & tid kommer.   

 

11/5 Fotografering för att vara med i UNT´s fotbollsbilaga. 
 

 

31/5 fotbollens dag. 

 

7/6 Ev, Fordmarknaden i Högsta 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Säsongen 2014 

 

Tränare, Mathias, Anders & Tobbe kommer att fortsätta som tränare.  

Ekonomi & försäljning. Anna Ohlsén (Antons mamma) ställer upp ett år till. Sindre har erbjudit sig 
att hjälpa till. 

Hjälptränare. Vi kommer att behöva ha lite hjälp under säsongen. Frivilliga anmäler det till Tobbe 
eller Anders. 

Marknadsansvariga: Daniel Eklund & Sindre Kjaer 

Matchvärdar. Tar vi ut i samband med matchuttagningen efter ett rullande schema. 

Tvätt. Tar vi ut i samband med matchuttagningen efter ett rullande schema. 

 
 
 

Truppen: 

I dagsläget har 2 lämnat laget, Simon & Fredrik har börjat i Prycon. Sedan är det några som vi är 
lite osäkra på. Sedan finns det ev några 99/98 som är intresserade att spela med oss samt att vi fått 
indikationerna på att det kan finnas någon 00 som vill börja igen. 

Vi kommer att spela 11 manna i serie grund (P14 G-1), vilka lag som hamnar i ”vår” serie finns på 
laget.se 

 

Upptakt i april, återkommer om mer detaljer. 
 

 
Träningar 
 

Samträning i Diöshallen, se tider på hemsidan. 

 

Vi kommer att träna inomhus i sporthallen/på grusplan samt att vi kommer träna på konstgräs i 

Uppsala på Stenhagens IP. Vi kommer att behöva hjälpas åt att köra in grabbarna till stenhagen i 
Uppsala.   

 

Vi kommer kontakta Karin Tonander så hon kan ha löpträning/löptekniksträning med grabbarna 

 

 

 
Cuper 

Vi letar efter en ”flerdagars-cup” i börja på sommaren, runt v26. 
 

Mål 2014 
Vi ska ha roligt! 
Vi ska bygga för framtiden!  
Vi ska lära oss spela boll individuellt och i lag!  

  

Vi kommer fortsätta att höja nivån på träningar och match, så det kommer att krävas lite mer av 
grabbarna. Bättre focus, bättre inställning, seriösare. 

 
Vi kommer att fortsätta att se till träningsflit och närvaro när vi tar ut laget till match. 
Detta kommer inte innebära att vi toppar laget utan att det kommer att "löna" sig att träna. 
Alla som tränar kommer att vara med och spela match. 
 

 
Övrigt från mötet. 

 

Se över och uppdatera din profil på laget.se. Det gäller både spelare och föräldrar. 

 

Önskemål om fler Cuper, lagaktiviteter. 

 

Ekonomiskplan/Upplägg för året, Danne ville ha ett underlag att visa sponsorerna.  

 



Vi kommer att försöka få till en övernattning på Åland i samband med bortamatchen. Matchen 

kommer förmodligen spelas runt den 7,8/6. Det kommer då ev att krocka med Fordmarknaden. Vi 
fattar beslut om marknaden när vi vet omfattningen och ersättningen på arbete. 

  

Tack för bra input och bra diskussioner! 

 
//Tränarna  

 

 

 

 

 


